
Zajištění pečovatelské služby v Lubech 
Česká společnost stárne. Život se prodlužuje a dětí se rodí méně. V roce 1990 žilo v Česku 1,3 milionu 
osob nad 65 let a 2,2 milionu dětí do 15 let, minulý rok už skoro dva miliony pětašedesátiletých a starších 
osob a 1,6 milionu dětí. Lidé nad 65 let tak nyní tvoří téměř pětinu obyvatel a děti asi 15 procent. 
Chlapci, kteří se narodili v roce 2015, mají podle statistiků šanci žít téměř do 76 let. Naděje dožití stejně 
starých děvčat je skoro 81 a půl roku. Čtyřicetiletí muži mají nyní před sebou v průměru asi 37 let a stejně 
staré ženy pak zhruba 42 let života. Pětašedesátileté muže v Česku čeká v průměru 16 let a pětašedesátileté 
ženy přes 19 let. 
Podle projekce obyvatelstva, kterou statistici dělali před pár lety, bude starších lidí přibývat. Zatímco nyní 
v zemi žije přes 400 000 osmdesátníků, v roce 2030 by jich mohlo být kolem 800 000. Průměrný věk by 
mohl překročit 45 a půl roku. V polovině století by osmdesáté narozeniny mohlo mít za sebou téměř 
1,2 milionu lidí.  
Přibývání lidí v hodně vysokém věku bude dle expertů nejvýraznější demografickou změnou, která vyspělé 
země v tomto století čeká. Někteří sociologové hovoří dokonce o éře starších žen či éře vdov. Seniorek je 
totiž víc než seniorů. Ženy žijí déle a často ve stáří zůstávají samy. 
Na stárnutí společnosti by se nemělo pohlížet jako na hrozbu, ale jako na přirozený jev. Někteří experti 
mluví o prodlužování středního věku a odsouvání stáří do vyšších let. Poukazují na to, že díky změně 
životního stylu, moderní medicíně a péči o zdraví lidé žijí mnohem déle bez zdravotních obtíží než dřív. 
I tak by se na stárnutí ale měly státy připravit a reformovat své důchodové a zdravotnické systémy, 
doporučují mezinárodní instituce. 
Proto chceme i v našem městě přistoupit k této situaci a doplnit služby občanům s tímto spojené. 
Oslovili jsme pečovatelskou službu, kterou provozuje poblíž Lubů obecně prospěšná společnost Pomoc 
v nouzi, o.p.s. Sokolov. Starají se stále o větší počet obyvatel, kteří jsou odkázáni na pomoc druhých. 
Kromě měst stále častěji zajíždějí do okolních vesniček, kde poskytují péči zejména seniorům, chronicky 
nemocným nebo jinak zdravotně postiženým lidem. Jejich posláním je docházet a pečovat o ně v domácím 
prostředí a umožnit jim tak setrvat v jejich domovech, kde jsou zvyklí a kde žijí dlouhá léta.  
Rádi bychom v Lubech zřídili detašované pracoviště této organizace, kdy jsme za tímto účelem nabídli 
odpovídající prostory a jsme připraveni k uvolnění finanční podpory k zajištění této péče pro naše občany. 
Spolupráce se po jednání s ředitelem této organizace jeví jako velice reálná a nyní bude záležet, jaký postoj 
zaujme Karlovarský kraj, který budeme žádat o navýšení úvazků pro pečovatele v připraveném Akčním 
plánu rozvoje sociálních služeb v Karlovarském kraji na rok 2020. Pro letošní rok je v rozpočtu města Luby 
již schválena částka ve výši 200.000,- Kč jako příspěvek na poskytování pečovatelské služby. Touto 
částkou jsme připraveni se podílet na dofinancování pečovatelské služby od září do konce letošního roku, 
než budeme (snad) zařazení do Akčního plánu rozvoje sociálních služeb v našem kraji.  
O výsledku budeme informovat, držte nám palce. 

Michaela Pecháčková, místostarostka 

Pojedeme do Bubenreuthu 
Město Luby před několika lety uzavřelo partnerskou smlouvu s obcí Bubenreuth, kterou jsme jen oficiálně 
potvrdili dlouholetou spolupráci mezi sebou. Bubenreuth je obec, kam po skončení druhé světové války 
byla vysídlena většina původního obyvatelstva našeho města.  
V současné době se zástupci obou obcí pravidelně setkávají na různých společenských událostech, ať již se 
konají v Lubech (městský ples, lubská desítka, výstava obrazů, hraniční slavnosti, vánoční setkání atd.) 
nebo v Bubenreuthu. Do Lubů jezdí návštěvníci z Bubenreuthu auty, ale i organizovaně, tedy autobusy. 

Červen 

2019 

Ročník XXVI Bezplatné 
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Z naší strany jezdíme do Bubenreuthu jen jednotlivě, a proto přišla myšlenka, že bychom mohli také 
uspořádat na nějakou událost do Bubenreuthu zájezd a navázat tak i na zájezdy, které tam po revoluci 
pořádala paní Paula Niedermayerová u příležitosti „Spitalfestu“.  Spitalfest probíhá každý rok začátkem 
července a u této příležitosti se zde setkávají bývalí občané Lubů – taková byla dříve alespoň původní 
myšlenka, protože dnes už bohužel mnoho bývalých „Lubáků“ není mezi námi. 
Letos se Spitalfest bude konat o víkendu 6. a 7. července a město Luby v neděli 7. července vypraví autobus. 
Budete-li mít zájem, pojeďte s námi (blíže strana 10). Ing. Vladimír Vorm, starosta města 
 

INFORMACE Z RADNICE 
Informace pro občany, kteří budou zřizovat vodovodní přípojky v lokalitě Růžový Vrch a Tovární ulice 
Na radnici již dochází občané a dotazují se, jak již mohou uhradit příspěvek za vybudování vodovodní přípojky 
na veřejné části v nově budovaném vodovodu. Z tohoto důvodu bylo rozhodnuto, že: 
a) občané, kteří již mají projektovou dokumentaci, obdrží během června fakturu na příspěvek za vybudování 
vodovodní přípojky ve výši 15.000,- Kč. Faktura bude mít splatnost do 31. 10. 2019, 
b) občané, kteří o projektovou dokumentaci požádali až nyní a ještě není zpracována, obdrží nejdříve fakturu za 
zpracování PD a fakturu za příspěvek na vodovodní přípojku v částce 15.000,- Kč později (poté až město Luby 
obdrží fakturu od dodavatele PD). Splatnost faktury za PD bude 1 měsíc a faktury za přípojku bude rovněž do 
31. 10. 2019. Věra Šímová – finanční odbor 

Druhá ambulance praktického lékaře, lékárna 
Rádi bychom se vrátili v našem městě k modelu fungování dvou ordinací praktických lékařů. Na začátku tohoto 
roku jsme za tímto účelem jednali s lékařem, který projevil zájem o otevření druhé zdravotnické praxe v Lubech. 
Byly mu nabídnuty prostory v budově zdravotního střediska na Malém náměstí (bývalá zubní ordinace). Pro 
tuto chvíli je ale zatím vše v jednání, kdy se čeká na vyjádření zdravotní pojišťovny.  
Současně i nadále hledáme nového provozovatele lékárny. Velké řetězce lékáren nemají zájem o naší lékárnu - 
asi proto, že nejsme v centru nákupního centra a nedaří se nám oslovit ani menší provozovatele. Poslednímu 
provozovateli naší lékárny, který provozovnu uzavřel loni v létě, jsme již přispívali na provoz lékárny 
příspěvkem ve výši 4.000,- Kč měsíčně. Ve chvíli, kdy si však většina lidí kupuje léky jinde mimo naši lékárnu, 
dochází ke snížení tržeb provozovatele a nelze tak z ekonomických důvodů provozovnu udržet. Pokud víte 
o někom, kdo by měl zájem nebo by mohl naší lékárnu provozovat, dejte nám vědět, rádi vstoupíme do jednání, 
aby se nám v Lubech povedl provoz lékárny obnovit. 
V současné době společnost Joldata Consulting připravuje projektovou dokumentaci na výstavbu nové 
benzinové čerpací stanice a opravu bývalého hotelu Praha. Město s tímto záměrem udělilo souhlas, ale za 
podmínky, že v zrekonstruované „Praze“ vzniknou nové prostory pro lékaře a lékárnu. Nezbývá než doufat, že 
to již bude pro případného provozovatele lékárny (lékárna v prostoru BČS) „zajímavější“ a lékárnu zde bude 
provozovat. Michaela Pecháčková, místostarostka 

Získaná dotace na opravu komunikace na Flusberg a na oslavy výročí 700 let 
Našemu městu se povedlo od Karlovarského kraje získat dotaci na spolufinancování opravy komunikace na 
Flusberg ve výši 228.774,- Kč. Letošní rozpočet města počítá s opravou této komunikace ve výši 
cca 500.000,- Kč. Opravu této silnice provedeme v letních měsících a bude směřována k opravě nejvíce 
poškozených míst vozovky.     
Dále jsme dostali od Karlovarského kraje dotaci ve výši 50.000,- Kč na spolufinancování oslav výročí 700 let 
povýšení Lubů na město. 

Soutěž o titul Vesnice roku 2019 
Naše město se po několika letech opětovně přihlásilo do soutěže vesnice roku. Do pětadvacátého ročníku 
soutěže Vesnice roku v Programu obnovy venkova se letos přihlásilo celkem 205 obcí ze všech krajů České 
republiky. Vítěz letošního ročníku získá kromě titulu „Vesnice roku 2019“ také finanční odměnu ve výši až 
2,6 milionu korun a vůz Škoda Scala. 
V Karlovarském kraji se do letošního ročníku přihlásilo 22 měst a obcí. Jedná se o Doupovské Hradiště, Drmoul, 
Hájek, Hazlov, Horní Blatná, Hroznětín, Krásno, Křižovatka, Kyselka, Libá, Lomnice, Luby, Milhostov, Nové 
Hamry, Ovesné Kladruby, Pila, Podhradí, Sadov, Stará Voda, Těšovice, Velichov a Velká Hleďsebe. 
Ve čtvrtek 16. května v 15 hodin přijela do Lubů desetičlenná hodnotící komise. Komisi jsme provedli přes 
náměstí před radnicí, okolo pomníku houslaře, kostela, školy, novým schodištěm jsme prošli parkem, okolo 
amerického pomníku až do MKS Luby. 
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 Ve velkém sále probíhala příprava vystoupení deváťáků na školní akademii. Toto vystoupení komise krátce 
shlédla. Následně jsme přešli do kinosálu, kde bylo připraveno malé občerstvení. V kině jsem komisi nejdříve 
povyprávěl něco o historii města, opravě MKS a digitalizaci kina. Následně bylo puštěno časosběrné video 
o historii města. Po jeho zhlédnutí ředitelka MŠ Luby Líba Veselá pohovořila o činnosti naší mateřské školy, 
pochlubila se nejen velmi vydařenou rekonstrukcí sociálních zařízení ve školce. Krátce se pohovořilo i o dalších 
našich školských zařízeních a spolupráci mezi nimi. Poté odprezentoval Honza Kreuzinger péči o památky 
a pomníky v Lubech. Následovala přednáška vedoucí MKS Luby Míši Kuchtové o společenském a spolkovém 
životě v Lubech. Po Míše Kuchtové místostarostka města Míša Pecháčková promluvila o zamýšlených nebo 
připravovaných projektech týkající se pečovatelské služby a zdravotnictví u nás. Na konec jsem představil 
komisi připravované projekty a plány na další rozvoj Lubů a představil jsem spolupráci mezi našimi 
partnerskými obcemi v Německu. To mě však již hodnotící komise zastavila, protože vypršel stanovený 
120minutový limit pro prezentaci. Celá přednáška o našem městě probíhala za projekce prezentací, fotek a videí 
na plátně v kině. Škoda je, že komise (ale i my) jsme museli po celou dobu v kině sedět v zimě, oblečeni 
v bundách, protože venku byla teplota kolem deseti stupňů a uvnitř sálu bylo podobně, ne-li ještě větší zima. 
V kině při spuštění topení padal jistič v elektrickém rozvaděči a závada se nepodařila hned odstranit. 

Výročí konce 2. světové války 
Dne 6. 5. 1945 americká armáda osvobodila tehdejší Schönbach, tedy dnešní Luby, čímž pro naše město 
skončila druhá světová válka. U této příležitosti se 6. 5. 2019 sešli naši současní zastupitelé u pomníku 
U. S. Army, aby zde vzdali hold osvoboditelům a položili zde květiny.  

Ing. Vladimír Vorm, starosta města 

Veřejné osvětlení 
 Město Luby chystá v tomto roce, kromě pravidelné údržby veřejného osvětlení, i několik investičních akcí. Na 
Opatově rozšíříme veřejné osvětlení o další světelné body. Na Autoparku postavíme nové osvětlení areálu 
i příjezdové komunikace. Dále dojde k výměně světelných bodů (sloup VO + svítidlo) včetně zemního vedení 
v Sokolovské ulici v části u bývalých lesáckých domků a také podél cestičky mezi nádražím a areálem pily. 

Hřbitov  
Každým rokem se město snaží na hřbitově něco vylepšit, opravit, obnovit historické hroby. V letošním roce 
dojde k odstranění kompostu v zadní části hřbitova. Odbor správy majetku města tam již druhým rokem trávu 
nevozí a žádá občany, aby tak také nečinili. Prozatím je pro tyto účely využívána plocha u garáží v Chebské 
ulici, ale ani toto není ideální místo a stále hledáme vhodnější. Po likvidaci kompostu se zadní část hřbitova 
upraví a stane se znovu oficiální součástí hřbitova. Nebudeme hřbitov zmenšovat a rušit zadní sekce, jak bylo 
zpracováno v předchozím projektu. Poté nás čeká další velký úkol – vybudovat nové kompletní oplocení 
hřbitova. 

Veřejně prospěšné práce  
Situace na trhu práce se radikálně změnila. Již přes 20 let město využívá na pomocné práce nezaměstnané 
v rámci tzv. veřejně prospěšných prací – VPP. V minulosti u nás bylo zaměstnáno na roční smlouvu až 10, 
především místních, zájemců z úřadu práce. Zajišťovali převážně úklid obce, péči o městskou zeleň, drobné 
pomocné práce. V loňském a letošním roce jsme měli pouze 3 pracovnice. Bohužel jim však koncem května 
skončila smlouva a prodloužit ji nelze. Na trhu práce je v současnosti nabídka ze strany úřadu práce prakticky 
nulová. Budeme si tedy muset vystačit na všechny práce pouze se stálými zaměstnanci. To samozřejmě ovlivní 
rozsah prováděných prací a prosím lubské občany o pochopení a schovívavost. 

Ing. Martin Lukeš, vedoucí odboru SMM Luby 
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Vyberte si v knihovně 
Min Jin Lee: Pačinko. 
Strhující příběh korejské rodiny se odehrává na pozadí dramatických událostí, které ve dvacátém století 
změnily tvář Koreje i Japonska. Pačinko je hazardní hra, kterou všichni hrají, ale společnost jí opovrhuje. 
Pačinko jsou peníze a Jakuza. 

Kerry Fisherová: Mlčenlivé ženy. 
Pro rodinu, kterou drží pohromadě lži, je pravda tím nejnebezpečnějším nástrojem. Nikdo se nestane 
součástí rodiny, dokud nevezme její tajemství za svá. 

Jiří Tomčík: Jak jsem nezemřel v Africe. 
Knížka je pravdivé líčení jedné z autorových dobrodružných cest, která se vinou bezpříkladné nekázně 
proměnila z běžné výpravy na poměrně dramatický boj o záchranu zdraví a života. Autor odlehčeným 
stylem vypráví příběh, který doprovází krásnými fotografiemi ještě existující africké divočiny. 

Jana Poncarová: Podbrdské ženy. 
Příběh začíná krátce po první světové válce. Přichází druhá světová válka a po ní osvobození. Tři ženy. Tři 
generace. Jedno místo. 

W.Bruce Cameron: Psí domov. 
Psí domov je srdcervoucí příběh pro všechny milovníky psů, a zvláště pak pro ty, kteří si zamilovali 
autorovy předchozí hity – Psí poslání a Psí cestu. 

Malin Persson Giolito: Tekutý písek. 
Kdo je vrah a kdo oběť? Rozhoduje o tom soud, nebo vlastní svědomí? A čí verzi pravdy uvěřit? Tekutý 

písek přináší nemilosrdně otevřený a mimořádně aktuální příběh. Výjimečný právnický thriller brilantně 
vymyšlený a provedený. 

Vlasta Tomanová 

Lubská desítka – shrnutí 
Spoustu práce měla pořadatelská jednotka s evidencí a psaním jmen účastníků pochodu, zvláště těch německých. 
Málokoho napadlo napsat své jméno a příjmení tiskace. Luštili Češi, kteří umějí německy, luštili rodilí Němci, ale 
přesto se někdy stalo, že jméno nikdo nerozpoznal. 
A potom ten frmol – letošní ročník byl zatím rekordní v počtu startujících. Ke stálým turistům z Erlbachu, 
Wernitzgrünu a Markneukirchenu a dalších z vogtlandského regionu (pochod každoročně propagují tamní noviny, 
což je mimo německého novináře zásluha pana Kreuzingera) přibyli letos také bubenreuthští přátelé – ať už bývalí 
schönbašáci nebo mladší občané Bubenreuthu. Zajímavostí byl řidič autobusu – současný bubenreuthský starosta! 
Prý se takto angažuje při různých poznávacích výletech. 
Mezi českými čestnými hosty musím jmenovat senátora za Chebsko a Tachovsko Mgr. Miroslava Nenutila. Přijel 
k nám s manželkou na pozvání lubského starosty Ing. Vladimíra Vorma. Spolu s ním pochod absolvovali také další 
dva zastupitelé – Ing. Naděžda Vargová a Petr Werner. 
Trasa vedla okrajem lesa nad bývalou obcí Výspa. Tady jsme si museli poradit s ohradními dráty na pastvinách 
(naštěstí bez elektřiny) a měli jsme štěstí, že ani krávy se zde ještě nepásly. Škoda, že lepšímu výhledu bránila mlha. 
Zvláště němečtí turisté, kteří vyrazili na trať předčasně, z krásného pohledu na okolí neměli nic. Lépe dopadl výhled 
na německou rozhlednu Wirtsberg nad obcí Landwüst. 
Počasí k nám bylo přívětivé. Slunečno, i když ne teplo na sezení. To poznali někteří účastníci, kteří pro nedostatek 

místa museli sedět před restaurací. Uvnitř totiž zůstávali 
hlavně bubenreuthští, kteří po jídle poslouchali české 
i německé písničky v podání pana Václava Plachého 
z Plesné. 
Z celkového počtu 252 účastníků bylo 67 českých a 185 
německých. Všem, kteří pro ně připravili plánky s mapou 
a texty trasy, starali se o evidenci a diplomy, vytyčovali 
značení, zabezpečovali občerstvení a zábavu, patří mé 
velké poděkování. Bez tohoto organizačního 
a pořadatelského týmu by tuto akci nebylo možné 
provést. A vřelý dík i vám, kteří jste se Lubské desítky 
zúčastnili v roli turistů. 

Jindřich Desort, člen Turistického klubu Luby 
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Na Vysokém kameni bylo opět příjemně 
Již po patnácté jsme se společně s Erlbašským turistickým oddílem podíleli na letošním 40. ročníku Erlbašského 
horského výšlapu. Letos přes nás šli tři trasy: vedená průvodcem (ca 8 km), 18 km a 30 km. Za hezkého počasí jsme 
s kluky z Technických služeb postavili stánek, stoly a lavice a čekali na turisty. Po chvíli se objevili, bylo jich 
neskutečných 617! Čaj i naše již tradiční česneková pomazánky chutnaly a šly na odbyt, vládla dobrá nálada.  
Účastníků letošního výšlapu bylo celkem 1399 (6 km – okruh pro rodiče s dětmi – 113; 8 km – 101; 13 km – 668; 
18 km – 439; 30 km – 77). Po sobotním nehezkém počasí s dešťovými přeháňkami se nedělní den proměnil v teplý 
a slunečný, počet turistů tomu odpovídal a překročil naše odhady, že se jich u nás objeví tak zhruba 500. Česneková 
pomazánka, chleba a čaj tak akorát vystačily. 
Bez každoroční pomoci kluků z technických bychom nefungovali. Proto i letos – Ing. Martine Lukeši + kluci: DÍKY. 
Poděkování zaslouží i tým lidí, kteří se na přípravě a vlastní realizaci podílejí. Heidi Kubartová – to je naše zlato, 
bez její pomazánky bychom nebyli tak „slavní“.  Dalšími pomocníky jsou již standardně, Eva Kreuzingerová, Tomáš 
Lenc, manželé Krista a Vladimír Glázrovi a Daniela a Radek Malíkovi, nově Michal Pařenica a Pavel Mosbauer. 

Za Spolek přátel pěší turistiky Jan Kreuzinger 

 

Turistický oddíl Luby 
V pátek 17. května jsme v Chebu navštívili chráněné dílny 
JOKER z.s. (podporují a zaměstnávají osoby se zdravotním 

postižením). 

Jedenáct lubských zájemců se bylo podívat, jak pracují, co vyrábějí 
či vytváří klienti chráněných dílen Joker z.s. 
Zajímavé setkání s lidmi různého stupně postižení, kteří dle svých 
schopností s elánem jim vlastním tvoří různé výrobky. 
Naše poděkování patří paní J. Buchnerové, která nás seznámila 
s historií a současností chráněných dílen, provedla nás všemi 
prostory a vysvětlila jednotlivé aktivity klientů. 
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Společenská kronika 
V měsíci červnu 2019 oslaví 
významné životní výročí tito občané 
města Luby:  

Plzáková Milena 
Vaňková Marie 
Eberl Jaroslav 
Švehla Petr 
Norek Jaroslav 
Tausch Jan 
Holý Oldřich 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme!  

 

Vítání občánků 
V sobotu dne 20. 05. 2019 
jsme v obřadní síni Měst-
ského úřadu v Lubech přiví-
tali další nově narozené 

občánky našeho města:  
Jonáš Svědík, Annette Ksiazek, Jakub Tauc, Matěj 
Hucko, Tomáš Kratina, Milan Képeš, Robin 
Werner, David Salva, Sebastian Kohút, Marek 
Buchner. 
 
 

PRODAVAČ / PRODAVAČKA 
Do prodejny potravin ve skalné přijmeme 

PRACOVNÍKA na částečný pracovní úvazek 
NA POZICI PRODAVAČ / PRODAVAČKA 

Požadavky:  
• Vyučení nebo praxe v oboru podmínkou 
• Spolehlivost 
• Pracovitost 
• Flexibilita 
• Samostatnost  
• Dochvilnost 

Náplň práce:  
• obsluha pokladny 
• krájení uzenin 
• doplňování zboží 
• úklid 

Nabízíme: 
• pracovní doba 9 – 13 hod. a 13 – 17 hod. – 

vždy střídání týden a týden 
• nástup možný od 1.9.2019 nebo dle dohody 

Bližší informace na tel. čísle 604 265 534, 
paní Pišojová 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 

Martin Forrai 
 

• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 

Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 

Inzerce 

 

PRONÁJEM PLOŠINY 
 

  tel.: 777 821 665 
        12 METRŮ 

      POHON BATERIE NEBO 220 v 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Pronájem prac. plošiny: www.PLOSINA-CHEB.cz 
 

Přeprava, výkup a prodej vozidel  
www.DAVIDUTO.cz 

 

Provozovna: Autoservis Molodovec 
Petra Bezruče 591, Luby u Chebu 351 37 



Lubský zpravodaj červen 2019 strana 8 

Č E R V E N 

Pátek 7. června 19.00 hodin   Trabantem tam a zase zpátky 

Poslední výprava česko-slovensko-polské posádky z Indie až domů. 

ČR – 114 minut nevhodné do 12let vstupné 90,- Kč 

Neděle 9. června 15.00 hodin   Raubíř Ralf a internet 

Videoherní záporák a jeho poruchová kamarádka podnikají cestu po světové počítačové síti. 

USA – 113 minut přístupný vstupné 50,- Kč 

Pátek 14. června 19.00 hodin   LOVEní 

Romantická komedie. Hrají E. Geislerová, M. Písařík, J. Prachař a další 

ČR – 106 minut nevhodné do 12 let vstupné 70,- Kč 

Neděle 16. června 15.00 hodin   Ledová sezóna: Medvědi jsou zpět 

Animovaný film pro celou rodinu. 

USA, Indie – 90 minut přístupný  vstupné 50,- Kč 

Středa 19. června 18.00 hodin Případ pro začínajícího kata 

Filmový klub s bonusovým filmem navrch 

ČR – 102 minut nevhodný do 12 let vstupné 70,- Kč 

Neděle 23. června 15.00 hodin Příběh koček 

Záchranná mise v džungli velkoměsta. 

Čína – 90 minut přístupný  vstupné 50,- Kč 

 

Č E R V E N E C 

Úterý 2. července 18.00 hodin Ženy v běhu 

Matka, tři dcery + plán, jak zaběhnout maraton. 

ČR – 93 minut přístupný  vstupné 90,- Kč 

Malé upozornění: 
kino během prázdnin nebude promítat. Posledním vysíláním tedy budou Ženy v běhu 2.7. O případných 
projekcí během léta, např. v případě nevlídného počasí, se dozvíte z obvyklých míst – vývěsky, 
facebook, rozhlas. 

Prodej vstupenek přímo na místě půl hodiny před vysíláním. Změna programu vyhrazena. 

Humor 
• Jak se jmenuje domácí vězení pro dospělé? Zásilku vám přivezeme mezi 8.–18. hodinou. 
• Ta medicína jde strašně dopředu. Ve dvaceti jsem se musela u doktora celá vysvléct. 

Teď stačí vypláznout jazyk. 
• Budí poslanec spícího kolegu: „Jdeš na oběd, nebo budeš makat bez přestávky?“ 



Lubský zpravodaj červen 2019 strana 9 

 



Lubský zpravodaj červen 2019 strana 10 

Časosběrné video 
Na nespočet dotazů, kde je možné shlédnout 
časosběrné video "Luby 700 let", dávám tímto všem 
na vědomí, že od 1.7.2019 bude uveřejněno na mých 
internetových stránkách (YouTube/Vlada Glazr). 
Odkaz naleznete též na stránkách města Luby i na 
stránkách Facebooku Luby. O týden později bude 
tamtéž umístěno stejné video v německé verzi. 

  Vladimír Glázr 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Informace z MKS 
V sobotu 11. května se konal v kinosále komorní 
koncert, kytarový recitál Štěpána Raka. 
Pan Rak nedávno vydal nové CD s názvem Domov 
můj. Z tohoto alba vybrané skladby publiku krátce 
představil a zahrál. Byl to velmi intenzivní zážitek, 
chvíle zastavení, ponoření se do mistrně podaných 
tónů.  
 
Červen v MKS: 

 
Čtvrtek 13.6. 15:30 hodin 

Školní akademie 
Po dvou letech opět pestré odpoledne plné písniček, 
scének a tance  
 
Úterý 18.6. 18:00 hodin 

Koncert žáků ZUŠ Luby 
 
Čtvrtek 27.6. 15:30 hodin 

Poslední zvonění 
Na závěr školního roku loučení deváťáků se 
základní a předškoláčků s mateřskou školou 
 
 

Pozvánka na výlet 
Město Luby organizuje při příležitosti letošních oslav 700 let povýšení na město zájezd do německého 
Bubenreuthu. 

V neděli 7. července se zde bude konat Spitalfest. Tato slavnost byla založena lubskými občany, kteří byli 
po válce vysídleni a bydleli v různých městech v Německu. Jednou v roce se setkávají na Spitalfestu 
v Bubenreuthu, kde bydlí většina bývalých lubáků. 

Vás tímto zveme k příjemnému setkání a návštěvě Bubenreuthu. Je zajištěna návštěva muzea, posezení 
s hudbou, občerstvení, stánkový prodej. 

Rezervace a platba v kanceláři MKS, cena za osobu 250,- Kč. Kapacita míst je omezena. 

Odjezd autobusem z Malého náměstí v 7.00 hodin, návrat ve večerních hodinách. 
Kuchtová Michaela, MKS 

 

KVĚTEN V MŠ 
Měsíc květen byl nabitý spoustou zajímavých akcí. Pestrý program začal již 26.4. dopoledne. Navštívili 
nás babičky a jeden dědeček z Klubu důchodců. Zahráli jsme jim 
„Začarovanou pohádku“. Moc děkujeme za návštěvu. Zároveň 
bychom chtěli touto cestou poděkovat paní Kubíkové a paní Novotné, 
které pravidelně docházejí do třídy Hvězdiček, aby nám předčítaly 
pohádky. 

● 30.4. se do naší školky slétli čarodějové a čarodějky na 
Čarodějnický rej. Děkujeme všem maminkám, které nám pomáhaly 
s přípravou kostýmů. 

● 2.5. jsme navštívili kino. Pohádka Pošťák Pat se nám móóóc líbila. 

PRÁCE MINIBAGREM 
Tomáš Heneš 

 
 
 

Tel: 777 594 435 
 

Email: bagrlevne@email.cz 
 

www.bagrlevne.cz 
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● 6.5. jsme se trošinku báli při pohádce Perníková chaloupka, kterou 
nám přišli zahrát herci ze Západočeského divadla v Chebu. 

● 4.5. jsme se fotili, abychom 
měli památku na školku. 

● 16.5. se „němčináři“ setkali 
s dětmi z MŠ Kinderland. 
I když celé dopoledne 
pršelo, my jsme si to užili. 

● 21.5. jsme my, děti ze třídy 
Hvězdiček, odjely do 
Marieney na společné 
setkání s názvem „Zábava na hřišti“. 

● 22.5. proběhla animace německého jazyka s Pavlínou ve třídě 
Kytiček. Věřte nám, že se opravdu ve školce nenudíme (viz 
fotografie na našich webových stránkách). 

Holky a kluci z MŠ v Lubech 
 

 

Poděkování 

patří p. Huckové, p. Zelené, p. Derahové, p. Krejčové a paním asistentkám z MŠ v Lubech, které svými 
výrobky přispěly na letošní Velikonoční jarmark. Za získané peníze byla zakoupena nová matrace a dřevěné 
skládačky pro děti ze třídy Kytiček a Hvězdiček. 

Organizátorky akce T. Horáková, L. Kuchtová a J. Kyseláková 
 

O princezně Sofii a fialovém království, 
aneb jak střídmě jíst čokoládu 

Žila jednou jedna princezna a ta se jmenovala Sofie. Král s královnou sice neměli moc peněz, ale měli jich 
dosti na to, aby byla malá Sofí vždy spokojená a měla hodně hraček. Bohužel její královští rodiče se často 
hádali, a tak se pan král rozhodl, že se odstěhuje do království na druhé straně města. Sice se to malé Sofí 
moc nelíbilo, ale nemohla s tím nic dělat.  
Jednoho dne se dozvěděla, že její tatínek dostal kraví nemoc, o které nic nevěděla, jen něco málo z pohádek 
a odsud ví jen to, že lidé, co ji mají, jsou úplně fialoví. Maminka jí řekla, ať se na tatínka zajde podívat. 
Sofí si oblékla svou růžovou bundičku a šla. Řekla si, že tatínkovi koupí čokoládu, proto zašla do obchodu 
a když ji vybírala, do očí jí zasvítila Milka. Ne ta kráva! To ta čokoláda, tu měl tatínek obzvlášť rád...! 
Koupila ji a vydala se parkem, který byl jedinou cestou k hradu. Sofí se parku opravdu bála, ale šla dál, 
protože chtěla vidět svého tatínka. Asi v polovině cesty narazila na osamělý piknikový košík. A i když 
věděla, že na cizí věci se nesahá, chtěla se podívat, jestli tam majitel nemá jmenovku jako ona ve školce. 
Ale když ho otevřela, vyskočila na ni vzteklá čivava. Sofí se tak lekla, že během chvilky doběhla na konec 
parku, kde bydlel tatínek.  
Když vystoupala do posledního patra domu, zazvonila a otevřel jí tatínek. Ten ji pozval dál do své garsonky. 
Zatím se mu moc nemohla podívat do obličeje, protože na chodbě byla tma, ale když přišla do osvíceného 
bytečku, dostala záchvat smíchu. Její tatínek byl úplně fialový. Zjistila, že kraví nemoc pojmenovali její 
maminka s tatínkem z legrace. To, když se někdo moc nají čokolády, taaak je mu špatně, že z toho zfialoví.  

Tereza Wernerová, 9. třída 
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Den otevřených dveří 
Sbor dobrovolných hasičů v Lubech Vás srdečně zve na Den otevřených dveří, který se 
koná v sobotu 22. června 2019 od 15.00 hodin před budovou hasičské zbrojnice. Možnost 
prohlédnout si celý objekt budovy hasičárny, předvedení hasičské techniky a soutěže pro 
děti. Občerstvení zajištěno. Přijďte všichni, čeká Vás bohatá tombola. 

Pavel Mikyta ml., starosta SDH Luby 

 
 

Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Holiš, Kašová, Pecháčková, Riedl, Šejba, Vargová, Vorm, Werner. Omluven: p. Urban. 

♦ Ředitelka ZŠ Luby Mgr. Vrbová předložila zastupitelům žádost o souhlas se zahájením rekonstrukce učebny 
chemie a jejím zainvestováním částkou 1.000.000,- Kč.  
Dne 21. 4. 2017 požádala ZŠ Luby zastupitelstvo města Luby o souhlas s podáním žádosti k IROP – Podpora 
přírodovědného a polytechnického vzdělávání a zajištění bezbariérovosti ZŠ Luby – rekonstrukce učeben chemie 
a technické výchovy a dále bezbariérovosti – výtah, WC. Zastupitelstvo udělilo souhlas. V první ani druhé vlně 
schvalování žádostí u IROP žádosti však nebylo vyhověno. Požadovaná částka na projekt byla 5.910.513,- Kč. 
Další čekání na rozhodnutí, zda dotace bude poskytnuta v dalším kole, znamená pro školu další rok zdržení 
a učebna chemie potřebuje nutnou rekonstrukci. Ředitelka dále uvedla, že učebna technické výchovy a výtah 
není v současné době prioritou školy. 
Starosta k žádosti ZŠ Luby doplnil, že v rozpočtu města Luby je na rok 2019 počítáno s částkou na dofinancování 
této akce. V případě, že bude žádosti vyhověno, nebude to mít dopad na letošní rozpočet, pouze se peníze 
připravené na dofinancování případné dotace, použijí na opravu učebny chemie.  
Zastupitelstvo města schválilo použití částky ve výši 1.000.000,- Kč z rozpočtu města na rok 2019 na 
rekonstrukci učebny chemie a její vybavení (všichni pro). 

♦ Pan starosta podal informaci o proběhlém jednání se zástupci obecně prospěšné společnosti Pomoc v nouzi, 
o.p.s. Sokolov, o zajištění pečovatelské služby v Lubech. Zástupci této společnosti uvedli, že v současné době 
již některým občanům v Lubech a Plesné zajišťují péči, a to maximálně dvakrát týdně, kdy za stávajícího stavu 
nemají personální a finanční kapacity na rozšíření poskytování služeb u nás. Z tohoto důvodu bylo domluveno, 
že se vstoupí do jednání s Krajským úřadem Karlovarského kraje s požadavkem o navýšení personálního zajištění 
této služby v Lubech a Plesné od roku 2020 a zařazení do Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb 
v Karlovarském kraji. Starosta rovněž upozornil na skutečnost, že v rozpočtu města Luby na rok 2019 je již 
schválena částka ve výši 200.000,- Kč jako příspěvek na poskytování pečovatelské služby. Zástupcům 
společnosti Pomoc v nouzi, o.p.s., byly, za účelem zřízení pracoviště pečovatelské služby, ukázány prostory 
společenské místnosti v přízemí domu č. p. 688 v Masarykově ulici v Lubech. 
V této souvislosti navrhl pan starosta, aby město poskytlo bezplatně k zřízení pracoviště pečovatelské služby 
společenské místnosti v přízemí domu č. p. 688 v Masarykově ulici v Lubech. 
ZM vzalo informaci na vědomí a odsouhlasilo záměr bezplatného pronajmutí těchto prostorů pro účely 
provozování pracoviště pečovatelské služby v Lubech (všichni pro). 

♦ Pan starosta informoval o proběhlém jednání v Chebském muzeu ohledně připravované publikace k výročí 
povýšení Lubů na město. Z důvodu, že vedoucí projektu (ředitel muzea), který celý projekt připravoval 
a koordinoval, vloni zemřel, vznikly nejasnosti s vydáním publikace. O zpracování publikace rozhodli zastupitelé 
na 23. zasedání ZM Luby dne 20. 03. 2017 za celkovou cenu 463.132,50 Kč (vydání 1.000 kusů výtisků). 
V současné době jsou již nereálné termíny (třetí čtvrtletí 2019) vydání publikace dle původní smlouvy, nejsou 
řešeny některé činnosti související s vydáním publikace a některé věci nejsou z uzavřené smlouvy jednoznačné. 
Bylo dohodnuto, že Chebské muzeum předloží aktualizovanou a doplněnou nabídku. V původní smlouvě nebyly 
řešeny náklady na překlad do německého jazyka (ačkoliv ZM to bylo schváleno), na dopracování publikace 
s novými reálnými termíny dokončení.  
Aktualizovaná nabídka znamená navýšení o 50.000,- Kč za překlad do NJ a navýšení o 15.000,- Kč za grafické 
práce, ostatní náklady se nemění. Náklady na vydání (tisku) 1.000 ks publikací v česko-německé verzi jsou ve 
výši 161.000,- Kč, původní nabídka 173.132,50 Kč (vše včetně DPH).  
Zastupitelé schválili nabídku na vydání publikace podanou Muzeem Cheb, p.o., tedy navýšení rozpočtu na vydání 
publikace o 50.000,- Kč za překlad do NJ, navýšení o 15.000,- Kč za grafické práce a vydání 1.000 ks publikací 
v česko-německé verzi (všichni pro). 
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♦ Zastupitelé byli seznámeni s opakovanými dotazy místních kapel o pronájem prostorů v MKS nebo v budově 
dolní školy za účelem nacvičování, tedy nevýdělečné činnosti. V případě vyhovění pronájmu za snížené nájemné, 
nabízí tyto kapely bezplatnou produkci při akcích města. 
K tomu byla požádána ředitelka ZŠ Luby Mgr. Vrbová, aby se vyjádřila, zda souhlasí s poskytnutím prostorů 
dolní školy a za jakých podmínek. S těmito podmínkami byli zastupitelé seznámeni a odsouhlasili je (všichni 
pro). 
Dále starosta zastupitelům předložil již uzavřené dvě smlouvy na pronájem prostorů v MKS dvěma místním 
kapelám a vyúčtování nákladů. Z jednoho vyúčtovaní vyplývá, že za rok 2018 jsou náklady na vytápění prostorů 
ve výši 26.075,05 Kč, kdy celkově bylo zaplaceno za nájem a všechny služby celkem 5.000,- Kč.  K tomu se 
zastupitelé shodně vyjádřili, že nájem může být stanoven symbolicky, ale služby by si měly zaplatit v plné výši. 
Z tohoto důvodu pověřili starostu, aby opětovně prověřil již uzavřené smlouvy a navrhl řešení, které by zjednalo 
nápravu v dalším období (všichni pro). 
Zastupitelé schválili, že by se pronajímání prostorů pro místní kapely mělo uzavírat za stejných podmínek – 
úhrada služeb v plné výši, nájem symbolický – bude upřesněno na dalším jednání zastupitelstva města (všichni 
pro). 

♦ Zastupitelé byli informování o možnostech, jak může město podpořit výměnu neekologických kotlů za 
ekologičtější zdroje vytápění prostřednictvím tzv. kotlíkových dotací a půjček. Město za tímto účelem 
prostřednictvím Lubského zpravodaje a webových stránek vyzvalo občany, aby se předběžně nahlásili ti, kteří 
by kotlíkové půjčky využili. Na základě této výzvy se přihlásilo 17 zájemců, kteří splňují podmínky stanovené 
SFŽP pro poskytování kotlíkových půjček (předfinancování výměny neekologického kotle v rámci získané 
kotlíkové dotace od Karlovarského kraje – podávání žádosti bude krajem spuštěno od 1. 7. 2019 ve 14.00 hod.). 
V našem městě je 11 zájemců o výměnu za tepelné čerpadlo a 6 zájemců o výměnu za kondenzační plynový 
kotel. Ze získaných informací vyplývá, že je zájem o půjčky v celkové výši 3.100.000,- Kč a tuto částku lze ještě 
navýšit o rezervu 20 % (620.000,- Kč) pro další případné zájemce. 
Tyto bezúročné půjčky za stanovených podmínek bude město poskytovat svým občanům jen v případě získání 
dotace od Státního fondu životního prostředí. O poskytování kotlíkových půjček a dalších podmínkách bude 
rozhodovat ZM až v případě získání dotace od SFŽP ČR. 
Vracené prostředky z kotlíkových půjček může město následně použít na realizaci vlastních „ekologických“ 
projektů dle podmínek SFŽP ČR. 
Zastupitelé schválili podání žádosti na SFŽP ČR do cíle 1: Podpora výměn kotlů na částku ve výši 3.720.000,- Kč 
na předfinancování kotlíkových půjček a do cíle 2: Realizace vlastních projektů obcí na dofinancování 
rekonstrukce zateplení sportovní haly ZŠ Luby a budovy dolní školy ZŠ Luby (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo města projednalo žádost společnosti ČEZ Distribuce, a. s., o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě 
o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-0007251/VB1, jejímž předmětem je vybudování 
zařízení distribuční soustavy - kabelového vedení NN na pozemcích parc. č. 143/1, parc. č. 49/1, parc. č. 521, 
parc. č. 45/1, parc. č. 518, parc. č. 263/1, parc. č. 219/2, parc. č. 220/6, parc. č. 220/4, parc. č. 219/6, parc. 
č. 220/11, parc. č. 219/12, parc. č. 220/12 a parc. č. 3/4, vše v k. ú. Horní Luby, které vlastní město Luby. Tato 
společnost žádá o udělení souhlasu s věcnými břemeny a nabízí částky za poskytnutí souhlasu ve výši 1 - 15 Kč 
za pozemek. Uvedené částky jsou jako náhrada za souhlas s věcným břemenem tedy v rozporu s tím, co schválilo 
ZM na svém 9. zasedání dne 17. 10. 2011 (zřízení věcného břemene za jednorázovou úplatu ve výši 10.000,- Kč). 
Z tohoto důvodu pan starosta navrhl, aby byl souhlas se zřízením věcného břemene a dohodou o umístění stavby 
vysloven, ale za podmínky, že ve smlouvě bude uvedena částka za zřízení věcného břemena odpovídající 
podmínkám města Luby (zřízení věcného břemene za jednorázovou úplatu ve výši 10.000,- Kč za jeden 
pozemek). 
S navrženým řešením zastupitelé souhlasili a za těchto podmínek odsouhlasili společnosti ČEZ Distribuce, a. s., 
uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-0007251/VB1 
(všichni pro). 
Dále starosta informoval zastupitele, že rozhodnutí o zpoplatnění souhlasu se zřízením věcného břemene za 
jednorázovou úplatu ve výši 10.000,- Kč, o kterém rozhodlo ZM na 9. zasedání dne 17. 10. 2011, již zpochybnila 
druhá společnost, která namítá, že z uvedeného usnesení nevyplývá, že by se jednalo za cenu za jeden pozemek, 
ale rozumí tomu jako částku za jednu žádost. 
Z tohoto důvodu starosta navrhl, aby ZM rozhodnutí a usnesení doplnilo. Zastupitelé schválili udělování souhlasu 
se zřizováním věcného břemene na městských pozemcích za jednorázovou úplatu ve výši 10.000,- Kč za každou 
pozemkovou parcelu (všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli informování o nabídce na zpracování projektové dokumentace a inženýrské činnosti na rozšíření 
kanalizace a vodovodu, jak bylo rozhodnuto na 7. zasedání ZM Luby dne 29. 4. 2019, od Ing. Pavla Šturce za 
nabídkovou cenu 426.880,- Kč (odpovídá 3,2 % z celkové nákladovosti dle studie, která vychází 13.340.000,- Kč, 
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uvedená částka je bez DPH, Ing. Pavel Šturc není plátcem DPH). 
Zastupitelé schválili uzavření smlouvy o dílo na zakázku zpracování projektové dokumentace a inženýrské 
činnosti na rozšíření kanalizace a vodovodu za nabídkovou cenu 426.880,- Kč bez DPH s Ing. Pavlem Šturcem 
(všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo města opětovně projednalo žádost o pronájem a prodej pozemku p. č. 3092 (368 m2) v kat. území 
Luby I a schválilo záměr prodat tento pozemek (všichni pro). 
Zastupitelstvo města schválilo záměr pronajmout pozemek p. č. 1875/1 (část o výměře 378 m2) v kat. území 
Luby I (všichni pro). 
Zastupitelstvo města projednalo žádost Lenky Rykrové o pronájem pozemku p.č. 2497/2. Pronájem tohoto 
pozemku již schválilo předchozí ZM dne 25.6.2018 s tím, že se paní Rykrová nedostavila a neuzavřela smlouvu. 
Starosta navrhl, aby se na základě výjimky Pravidel pro pronájem/pacht pozemků v majetku města Luby udělila 
výjimka a smlouva se s paní Rykrovou uzavřela na základě rozhodnutí ZM ze dne 25.6.2018 (všichni pro). 
Zastupitelstvo města schválilo záměr pronajmout místnost č. 1 v MKS Luby (všichni pro). 
Zastupitelstvo města schválilo záměr prodeje části pozemku p. č. 139/1 o rozloze cca 600 m2 v kat. území Luby 
I (všichni pro).  

♦ ZM bylo starostou informováno o jednání s majitelem pozemku parc. č. 214 v k.ú. Luby I (zbývající pozemek 
v areálu bývalé pily o rozloze 672 m2) o možném odkupu pozemku městem, kdy by majitel akceptoval cenu za 
75,- Kč za m2. Zastupitelé souhlasili se záměrem odkupu pozemku parc. č. 214 v k.ú. Luby I a pověřili starostu, 
aby jednal s majitelem za tímto účelem (všichni pro). 

♦ Zastupitele byli seznámeni s návrhem aktualizovaného sazebníku za poskytování informací dle zákona 
č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím a odsouhlasilo ho (všichni pro).  

♦ Starosta podal informaci o proběhlém jednání s vedením Karlovarského kraje a vedením Muzea Cheb, p.o., ke 
zřízení odloučeného pracoviště pro Muzeum Cheb na radnici v Lubech za účelem zamýšleného umístění sbírky 
hudebních nástrojů. O koupi sbírky bude rozhodovat zastupitelstvo kraje na svém jednání 24. 6. 2019. 

♦ Zatím bylo předběžně dohodnuto, že město Luby pro Muzeum Cheb – odloučené pracoviště Luby, poskytne 
bezplatné prostory, včetně zajištění energií a tepla, personálního zajištění zpřístupnění muzea veřejnosti ve všední 
dny v pracovní době MěÚ Luby a víkendy personálně bude po dohodě zajišťovat Muzeum Cheb. Za tímto účelem 
by došlo k uzavření smlouvy o pronájmu prostor mezi městem Luby a Muzeem Cheb. 
Zastupitelé souhlasili s navrženým postupem (bezplatném poskytnutí prostor včetně energií a služeb, 
personálním zajištěním v pracovní dny úředníky MěÚ Luby) a pověřili starostu, aby za tímto účelem jednal 
s Muzeem Cheb, p.o. (6 pro, 2 proti). 

♦ Zastupitele byli seznámeni s doručenou žádostí o spolupráci Linky bezpečí, z.s., o pokračování spolupráce 
a poskytnutí příspěvku na činnost ve výši 10.000,- Kč. Loňský rok ZM schválilo dar této společnosti ve výši 
2.000,- Kč. Zastupitelé se dohodli na poskytnutí daru této společnosti ve výši 4.000,- Kč (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo města projednalo žádost Státního pozemkového úřadu, Krajského pozemkového úřadu pro 
Karlovarský kraj, o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby spočívající v právu umístit a dále 
provozovat stavbu sypané hráze stavby vodního díla „Malá vodní nádrž na p.p.č. 1161/6, k.ú. Opatov u Lubů, na 
části pozemku p.č. 1163/1 v k.ú. Opatov u Lubů, jehož rozsah v terénu je vymezen geometrickým plánem č. 177-
571/2017 a označenou parcelním číslem st. 217 o výměře 138 m2. Státní pozemkový úřad žádá o udělení souhlasu 
s věcným břemenem a nabízí částku za poskytnutí souhlasu ve výši 835,- Kč. Tato částka je jako náhrada za 
souhlas s věcným břemenem tedy v rozporu s tím, co schválilo ZM (zřízení věcného břemene za jednorázovou 
úplatu ve výši 10.000,- Kč). 
Z tohoto důvodu se zastupitelé dohodli a schválili, aby byl souhlas se zřízením věcného břemene a dohodou 
o umístění stavby vysloven, ale za podmínky, že ve smlouvě bude uvedena částka za zřízení věcného břemena 
odpovídající podmínkám města Luby, tedy zřízení věcného břemene za jednorázovou úplatu ve výši 10.000,- Kč 
(všichni pro). 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 24. června od 16 hodin v budově 
MěÚ, 2. poschodí, místnost č. 13. 
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